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Nr. Sak Ansv. Tidsfrist 
 

 Åpning av styremøte. 
 

  

 Sakliste:  
1. Roy Ingard ønskes velkommen som nytt 
styremedlem 
2. Oppdatere kalender 
3. Årsmøtet 
4. Bindekurs 
5. Julevaslutning 
6. Regnskap status/Årsrapport status 
7. Neste års turer 
8. Jubileumstur 
9. Medlemsmøtet 
10. Styrerepresentant for DS-styret 
11. Styregodtgjørelse 
12. Eventuelt 

  

58.18 Styret	
Med Roy Ingard inntreden er styre fulltegnet foran neste sesong med 
unntak av én vararepresentant 
Beslutning 

  

59.18 Oppdatere	kalender	
Kristoffer fikser   



 

 

60.18 Årsmøtet	er	flyttet	til	torsdag	24.	januar	
Regnskap og årsberetning må være klart over jul   

61.18 Bindekurs	
Annonsering er i gang. Foregår på 5 kurskvelder på torsdager. Kristoffer tar 
ansvar i starten, går litt på rundgang internt i styret. Vi sjekker med Robert 
om evt samarbeid på SØ-fluer. Klubbkveld for deltakerne på 
fluebinderkurset den 28.2. 	

  

62.18 Juleavslutning	
Blir 13.12. Framvisning av bilder og fiskefilm. Kristoffer holder i trådene.	   

63.18 Regnskap	og	årsrapport	status	
Håvard har god kontroll på regnskap. Kristoffer kladder årsrapport, og ber 
enkeltgrupper/individer fylle ut nødvendige poster.	

  

64.18 Bestilling	av	neste	års	turer	
Vi må bestille hyttene i Hökensås. Uke 21 (onsdag 22.5 til søndag 26.5 er 
foretrukket). Atle sjekker når fiskekortene legges ut for salg. Telneset-turen 
må bestilles. Foreslått dato er uke 36 (onsdag 4.9-8.9). Jarle sjekker 
Holselva og om vi kan få noe ut av fiskekortene vi bestilte derfra i år. 
Andre alternativer er Galten, evt nye forslag.	

  

65.18 Jubileumstur	
Vi har bestemt oss for ikke å gå videre med turoperatøren som lager 
opplegg i Montenegro. Styret jobber videre med andre alternativer. Tidsrom 
og destinasjon for turen er uavklart per nå. 

  

66.18 Innspill	fra	medlemsmøtet	
Terminliste må holdes oppdatert 
Websidene må oppdateres 
Rot etter Invicta Open? 

  

67.18 Styrerepresentant	til	DS	
Invicta foreslår å påta seg webmaster-ansvaret for DS mot honorar. Stiller 
ikke med styrerepresentant.	

  

68.18 Styregodtgjørelse	
Styremedlemmer får dekket halvparten av kontingent for NJFF og Invicta 
for inneværende år.	

  

69.18 Rutiner	og	ansvar	for	innmelding	av	medlemmer	
Felles ansvar å følge med på påmeldinger til Invicta-kurs, nye Invicta-
medlemmer etc. Hans Petter har spesielt ansvar for å følge med. Hans 
Petter sjekker også med NJFF om hvordan nye medlemmer best meldes 
inn.	

  

70.18 Medieansvarlig?	
Vi	bør	også	bli	flinkere	til	å	skrive	om	og	ta	bilder	fra	arrangementene	våre.	
Roy	Ingard	skal	prøve	seg	fram	litt	ift	til	redigering	av	filmer.	
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